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Emne: Representantskapsmøte i NGIR - sak 12/18 
 

Hei, alle NGIR-representantskapsmedlemmar 

Vi har representantskapsmøte nå førstkommande måndag, 28. mai, og den siste saka på 

sakskartet gjeld kommunesamanslåinga og trongen for endring av NGIR sine vedtekter 

(selskapsavtalen). Etter forslag på førre ordinære rep.skapsmøte i haust blei denne saka utsett, 

med grunngjeving i at fellesnemnda for den nye Alver kommune ønska å sjå på arbeidet med 

IKS-ordningane under eitt, eit arbeid som enno ikkje var komme så langt.  

Som de ser av møteinnkallinga er Ørjan Raknes Forthun, som vert rådmann i nye Alver, invitert 

til møtet i samband med denne saka. Han vil vonleg kunne avklara ein del ting, sett frå 

fellesnemnda si ståstad, om korleis dei ser for seg at prosessen med endring av selskapsavtalen 

skal skje.  

Det er det viktig at vi som representerer eigarane, går frå dette møtet med svar og eit vedtak på 

korleis vi tar denne saka vidare. Vi veit at prosessen med å endre ei selskapsavtale tar tid, og for 

at NGIR sin selskapsavtale skal vere gyldig per 1. januar 2020 når den nye kommunen er ein 

realitet, er det viktig å få avklart korleis vi skal komme i hamn no.  

Eg oppmodar dykk derfor om sette dykk ekstra godt inn i denne saka og tenke gjennom aktuelle 

spørsmål til Forthun. 

Beste helsing, 

Liv-Anne Aanesen 

Leiar av representantskapet i NGIR 

 


